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提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於強制性公積金(“強積金”)制度實施已有半年，本會促請政府對該制度作出檢
討；檢討內容須包括：

(一) 減輕低收入人士的供款負擔；

(二) 改善行業計劃，確保行業成員獲得計劃的保障；

(三) 盡快為未能受強積金制度保障的人士，另設法定的全民退休保障計劃；及

(四) 堵塞有關法例的其他漏洞和解決因實施強積金制度而引起的勞資問題；

政府並應因應檢討結果，盡快修訂相關法例。”

(Translation)

Motion on “Reviewing the Mandatory Provident Fund System”
to be moved by Hon CHAN Kwok-keung

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 13 June 2001

Wording of the Motion

“That, as the Mandatory Provident Fund (“MPF”) System has been implemented for half
a year, this Council urges the Government to conduct a review of the System, which
must include:

(a) lessening the burden on low-income earners in making contributions;

(b) improving the industry schemes to ensure that industry members are protected;

(c) expeditiously setting up separately a statutory universal retirement protection
scheme for persons not covered by the MPF System; and

(d) plugging the other loopholes in the relevant legislation and solving the problems
relating to employer-employee relationships caused by the implementation of the
MPF System

and, having regard to the outcome of the review, to amend the relevant legislation as
soon as possible.”


